
 

 

Matsedel Grundskolan- Vecka 2 
Måndag 06/01 
Trettondagen 
 

Tisdag 07/01 
K-dag 
 

Onsdag 08/01 
Panerad fisk, kokt potatis, dressing 
Grönsaksbiff, kokt potatis, dressing 

Torsdag09/01 
Husets lasagnette 
Husets grönsakslasagnette 

Fredag 10/01 
Risgrynsgröt, bröd, pålägg, satsumas 
Kockens vegoval 

Vecka 3 
Måndag 13/01 
Korv Stroganoff, ris 
Stroganoff vego, ris 

Tisdag 14/01 
Tacopytt med nötfärs, dressing 
Tacopytt vego, dressing 

Onsdag 15/01 
Kökets val av fiskrätt 
Köket gröna val 

Torsdag 16/01 
Husets soppa, bröd, mjukost 
Blomkålssoppa med potatis, bröd, mjukost 

Fredag 17/01 
Kycklingssås med basilika & soltorkad tomat, pasta 
Quornsås med basilika & soltorkad tomat, pasta 

Vecka 4 
Måndag 20/01 
Pannbiff kyckling & nöt, kokt potatis, gräddsås, lingon 
Grönsaksbiff, kokt potatis, gräddsås, lingon 

Tisdag 21/01 
Tex mex korvgryta, konris 
Tex mex böngryta, kornris 

Onsdag 22/01 
Chilifiskgratäng, potatismos 
Chiligratäng med rostade grönsaker, potatismos 

Torsdag 23/01 
Kött och grönakssoppa, bröd, mjukost 
Potatis och grönsakssoppa med linser, bröd, mjukost 

Fredag 24/01 
Elevens val 
 

Vecka 5 
Måndag 27/01 
Potatisbullar, blodpudding, lingon 
Potatisbullar, kockens gröna tillbehör 

Tisdag 28/01 
Thaisoppa med kyckling, bröd, färskost 
Thaisoppa med grönsaker, bröd, färskost 

Onsdag 29/01 
Fish & chips, dressing 
Grönsakspinnar & pommes, dressing 

Torsdag 30/01 
Köttfärsås, spaghetti 
Tomat och linssås, spaghetti 

Fredag 31/01 
Kockens val 
Kockens val vego 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


